
 Referat styremøte nr. 16 2023 - 25  
  
Til: Styret Nordland Skikrets  
  
Møtested: Teams 
Møtestart: Onsdag 25. september 2024 kl.20.00. 
Tilstede: Arnfinn, Siri-Elise, Anniken JR, Trond Jøran, Anniken A, Mona 
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Saksliste  
  

  
Hva  Hvem/Frist  

  
 
Sak 93, 2023-25 
Godkjenning av referat 

 
Styrereferater nr. 14 fra 21/8-24 og 15 fra 4/9-24 
godkjennes med rettelse i referat nr. 14: 
Dato for Høstmøte 18.-19. oktober. 

 

   
 
Sak 94, 2023-25 
Info fra leder 

 
Info fra leder v/Arnfinn 
- Kretsledermøter om organisasjonsarbeid som skal 
settes i gang. 
- Nye realiteter for NSF. Sponsorer trekker seg 
(Sparebank1 og Equinor). 
- Generalsekretær sagt opp. Jobber ut november. 
- Møte med kretslederne i morgen tidlig. 
- Team Elon. Møte på søndag i styringsgruppa og 
kretslederne. 
- Kretsledermøte mandag kveld. Kan ikke delta. Siri 
Elise bortreist. Arnfinn blir oppdatert i ettertid. 
- Organisiering av NSF: Godt sammensatte grupper.  
3 org. utvalg – styringsgruppe – skistyret. 
Hvor plass skal dette ta? 
Ikke omkamp rundt Hildrumsutvalgets arbeid. 
Knapp tid – legges fram i mars. Ekstraordinært Ting i 
mai/juni. 
 

Arnfinn 

 
Sak 95, 2023-25 
Info fra grener 
 

 
Info fra grener. 
 
Alpint v/Siri-Elise 
- Alle utøvere er i gang. 
- Ironman samling i Narvik i begynnelsen av 
september. 
- I gang med terminlista. Møte i AK 7. oktober for å 
gjøre ferdig Terminlista. 
- Høstferie. Folk på ski i egen regi. 
- Lisens. Møte med NSF Alpint i morgen kveld om ny 
lisens. 
 
Hopp og kombinert v/Trond Jøran 
- Sliter med rekruttering av ressurspersoner/frivillige 
som er dedikert til Hoppsporten. 
- Vært på samlinger sammen med andre regioner og 

Grener 



kretser. 
- Stor samling på Mo neste helg, hvor Nord-
Trøndelag, Sør-Trøndelag, Troms og Nordland er 
med. 
- De er godt i gang de 8-10 som satser. 
- Skal ha møte om drift. 
- Kritisk i forhold til frivillige. Polarsirkelen ski mangler 
ledelse.  
- Nærhet til andre kretser er bra å ha. 
- Fageråsbakken: Informasjon om økonomisk 
situasjon, samt utbetaling av spillemidler i forhold til 
kommunen. 
 
Langrenn v/Anniken A. 
- Samling på Røkland og rulleskirenn. For 12 år og 
eldre. Bra deltagelse. 
- Har hatt LK-Møte. Terminliste og sonemøter på 
agendaen. Sonemøter: 
Salten – torsdag. 
Helgeland – mandag etter høstferien. 
Nordre Nordland – tirsdag etter høstferien. 
- Team Elon: Fått inn en ny sponsor Leonard Nilsen 
og sønner 125000,- pr år (3-årig avtale). 
 

 
Sak 96, 2023-25 
Økonomi 

 
Økonomi v/Mona 
- Årsregnskapet 2023:  
Presentasjon og gjennomgang av årsregnskapet.  
Utgifter til rekrutteringsprosjekt med i årsregnskapet. 
Inntektene er ikke med da prosjektet ikke er 
rapportertog utbetalt. 
 
Vedtak: 
Årsregnskapet 2023 godkjennes. 
 
Regnskapsrapport/resultatrapport pr 31.08.24. 
- Ny form av rapport.  
- Har gitt tilbakemelding til regnskapsfører at vi 
ønsker en slik (detaljert) rapport månedlig, inntil vi 
evt. bestemmer oss for noe annet. 
 

Styret, Siri-
Elise, Mona 

 
Sak 97, 2023-25 
Ny skilisens 
 

 
Ny skilisens v/Arnfinn 
- NSF har subsidiert skilisensen i mange år. Ikke økt 
gradvis gjennom årene. Stor økning i år, spesielt for 
Alpint og Freeski.  
- Uro rundt lisensøkning i Alpint og Freeski. 
Engangslisens eller utvidet lisens. 
Har ikke grunnlisens som eks. langrenn og hopp. 
 
Diskusjon: 
- Ikke informert noe om dette i AK utenom vårmøte, 
hvor det ble antydet dobbel eller trippeløkning. Ble 
ikke sagt noe om når. 
- Forventet at dette skulle skje over tid. 

Styret 



- Synes dette er alvorlig. Vi er redd for at vi kommer 
til å miste rennkjørere i alpint mellom 13 og 18 år. 
- Solidaritetsfond. Kan risikere at det plutselig går til 
alle. 
- Hva dekker lisensen? If forsikring. 
- Bra forsikring. 
- 900 betalende lisenser, 300 behandlet. Ikke i 
hovedsak 13-16 åringer, som behandles. 
- Hva dekker offentlig helsetjeneste? Hvorfor skal 
lisensen koste så mye? 
- Kunne få raskere hjelp enn i offentlig helsetjeneste. 
Rett til privat behandling. 
- Engangslisens dekker renn. Årslisensen dekker 
trening og renn. 
- Forslag om egen ungdomsvariant for Freeski og 
Alpint? Gradering – lavere sats for 13-20 år? 
- Ambisjon om grunnlisens i Alpint og Freeski, 
tilsvarende andre grener. 
- Informasjon om ny lisens fra NSF – hjemmeside og 
facebookside. 
- Synspunkter i skikretsen er samstemte. 
 

 
Sak 98, 2023-25 
Annet 
 

 
Annet: 
 
Skiklubbutvikler 
- Emilie Strøm er vikar for Stine, som 
skiklubbutvikler, frem til midten av januar. 
 
- SKI VM Narvik. Utsettes til neste møte 
 

 

 
Neste møte 
 

 
Neste møte. 
Onsdag 23. oktober kl. 20.00 
 

 

 


